

Openverse Information 【chinese/english】

Service@openverse.network

Summery

Project name: Openverse network

Token name: Bitgold, BTG

MM: Lighting AMA, www.ltbblock.com

Promotion:

Website: <https://www.openverse.network>

Twitter: <https://x.com/OpenverseGlobal>

Twitter Followers: 60K+

Telegram: <https://t.me/OpenverseChannel>

telegram followers: 35K+

Contract address (Link) : none



Token holders: 50K+

Audit: Coming soon

Listied Exchange: none

Detail

	Title	Value	信息值	信息名称
I Project Overview				
1	Project Name	Openverse	Openverse	
		 https://cdn.openverse.network/brands/openverse/icon_full.png	 https://cdn.openverse.network/brands/openverse/icon_full.png	
2	Official Website	https://www.openverse.network	https://www.openverse.network	
3	The Latest Whitepaper (Link)	https://www.openverse.network/about/whitepaper	https://www.openverse.network/about/whitepaper	
4	Project Category	Layer0 blockchain network	Layer0 基建区块链网络	
5	TGE (Token Generation Event)	February, 2025	2025 年 2 月	

	Date and Time <i>(Please mark if it's estimated or undecided)</i>			
6	CEXs have you spoken to?	Binance Mexc Gate.io	Binance Mexc Gate.io	
II Token Overview				
7	Token Ticker	BTG  https://cdn.openverse.network/brands/bitgold/icon/bitgold_icon_800.png	BTG  https://cdn.openverse.network/brands/bitgold/icon/bitgold_icon_800.png	
8	Token Type	Native coin of openverse main network	Openverse 主网原生主币	
9	Blockchain Explorer and Smart Contract Address <i>(If available)</i>	https://www.openverse.live https://scan.openverse.network	https://www.openverse.live https://scan.openverse.network	
10	Max Supply and Additional Issuance beyond the Max Supply <i>(Note if there is any Mint and</i>	200 millions DPOS mining, Linear decrease, with a decrease rate of 15%	2 亿 没有额外的增发。	

	<i>Burn rules)</i>			
1	Initial	Between 13M and 35M	自由流通量 1300 万~3500 万之间	
1	Circulating Supply <i>(Quantity of unlocked token at TGE)</i>	IDO supply + DPOS rewards Depends on the progress of IDO	由 IDO 释放+DPOS 质押产出构成 数量是因为 IDO 进度不确认	
1	Initial	6.5%~18.5%	6.5%~18.5%	
2	Circulating Supply Percentage			
1	Initial Market Cap	60M USD	60M USD	
3	Cap			
1	Public Sale	2.05~3.5USD	2.05~3.5USD	
4	Price			
1	Public	2.75*200M = 550M USD	2.75*200M = 550M USD	
5	Valuation <i>(Public Sale Price* Max Supply)</i>			
1	Smart contract	Coming soon	源码审计即将发布	
6	audit report			
1	Has it listed on any other DEX or CEX, <i>(if yes, attach its</i>	None	暂无	
7				

	<i>Coingecko or CMC link here)</i>			
1 8	Market Maker	Lighting AMA(Ltblock.com) And others just in the middle of the conversation	Lighting AMA(Ltblock.com) 全球第二大做市商	
III Project Introduction				
1 9	Please describe the project and your targeted users with one sentence.	<p>Openverse is a Layer0 hub network based on blockchain technology. It is based on the existing blockchain technology and proposes the concept of "fully open protocol cross-chain". It will realize "the transmission of value (token/NFT/message) between different blockchains, metaverses and the traditional Internet is as simple as sending email".</p> <p>Technology: Core tech: Protocol-based crosschain communicating. TPS: 10~300 thousands BP: 0.38 second</p> <p>And three new protocols: VRC10 protocol: Over-collateralizing BTG to issue Bitcurrency, extending fiat currencies like USD into Web3. VRC11 protocol: Medium commercialization of BTG to issue privcurrency, replacing stablecoins like USDT. VRC12 protocol: Low collateral reserves to issue Bitsecurities, moving a easement of the stock market into Web3</p>	<p>Openverse 是一个基于区块链技术的 Layer0 枢纽网络，是在现有区块链技术基础上提出“完全开放的协议型跨链”理念，它将实现“不同区块链、元宇宙和传统互联网之间的价值（代币/NFT/消息）传输就像发送电子邮件一样简单”。</p> <p>技术进步： 核心技术：基于 TPS: 1 万~30 万（取决于硬件和网络条件） 区块周期: 0.38 秒（转账和支付，秒到）</p> <p>新增协议 1、VRC10 协议：超额抵押 BTG 发行比特币，延展法币如 USD 到 Web3，可以实现全球数字货币日常生活扫码秒支付。 2、VRC11 协议：中额抵押 BTG 发行私域货币，替代稳定币 USDT 等 3、VRC12 协议：低额储备发行比特证券 奖部分股市搬到 Web3 4、VRC20/721，并集成去中心化交易市场 OpenSwap</p>	
	Features What are the pain-points that	<p>Communication between chains, security, cost, and convenience.</p> <p>Using a constant currency to solve the problems of the blockchain currency system.</p>	<p>链之间的通信、安全性、成本和便利性。</p> <p>使用恒定货币来解决区块链货币系统的问题。</p> <p>使用比特证券解决企业使用代币的经济问题。</p>	

<p>the project is trying to solve?</p>	<p>Using Bitsecurities to solve the economic problem of enterprises using tokens.</p>		
<p>Who are your main competitors or comparable projects? <i>(Please articulate the project's key differences from the competitors in the same space.)</i></p>	<p>Solana, we have the same protocols and performance. But we focus on the development of application protocols, such as Bitsecurities allowing all businesses to potentially use the token economy, and Bitcurrencies allowing everyone to own digital currency and make payments in their daily lives.</p>	<p>Solana, 我们有相同的协议和性能。 但我们专注于应用协议的开发,例如允许所有企业潜在地使用代币经济的比特币,以及允许每个人拥有数字货币并在日常生活中进行支付的比特币。</p>	
<p>Roadmap Link:</p>	<p>https://www.openverse.network/about/roadmap 2025 Roadmap will be coming.</p>	<p>https://www.openverse.network/about/roadmap 2025 Roadmap 即将发布.</p>	
<p>Key Milestones you have achieved in the past two quarters and the ones you will achieve in the upcoming year.</p>	<p>Milestone: Mainnet has been launched 20/4/2024 IDO launched</p> <p>Upcoming: 1.CEX listing Q1, 2025. 2.Openswap(DEX) in Q4, 2024 3. A SAAS "SuperKit", an opensource for enterprises to build enterprise applications will be released in Q2, 2025. Superkit has many components</p>	<p>里程碑: 主网已于 2024 年 4 月 20 日启动 IDO 启动</p> <p>即将到来的: 1.2025 年第一季度在 CEX 上市。 2024 年第四季度的 Openswap (DEX) 3.SAAS "SuperKit" 将于 2025 年第二季度发布,这是一款面向企业构建企业应用程序的开源软件。SuperKit 有许多组件可以将</p>	

		to use web3 as a part of enterprise IT tools.	web3 用作企业 IT 工具的一部分。	
	Please provide the product access link for the latest version. If the product has been released, please provide us the key stats, such as the number of Daily Active Users, Monthly Active Users and Total Users.	<p>www.openverse.live the browser of openverse, has 50 thousands users totally, and thousands visit daily.</p> <p>www.uu.cool a multichain wallet, has 50 thousands users totally, and 10+ thousands visit daily.</p> <p>www.mypallet.org a multichain wallet and community of web3, has 1 million users totally, and 400 thousands visit daily.</p> <p>www.boss.im, being launched and is an upgraded version of www.opensoci.com.</p> <p>Open currently has 450000 registered users, but it is estimated that there are only around 200000 real users (some of whom we know are machine registered), 100000 DAUs, and 300000 MAUs..</p>	<p>www.openverse.live 是 openverse 的浏览器，共有 5 万用户，每天有数千人访问。</p> <p>www.uu.cool 是一个多链钱包，共有 5 万用户，每天访问量超过 1 万。</p> <p>www.mypallet.org 是 web3 的多链钱包和社区，共有 100 万用户，每天访问 40 万次。</p> <p>www.boss.im 正在推出，是 www.opensoci.com 的升级版。</p> <p>Open 目前有 45 万注册用户，但估计只有大约 20 万真实用户（其中一些我们知道是机器注册的）、10 万 DAU 和 30 万 MAU。</p>	
IV Team				
	Please provide the team location	<p>Hong kong, Shanghai China, Sigapore</p> <p>4 Founders</p> <p>8 Cofounders</p> <p>15 Tech team members</p> <p>7 operation members</p>	<p>香港，中国上海，Sigapore</p> <p>4 创始人</p> <p>8 联合创始人</p> <p>15 名技术团队成员</p> <p>7 名运营成员</p>	
	Introduction of	Founder: Dr bright.	Dr Bright:	

<p>Founder/CEO with LinkedIn.</p>	<p>Introduction: Founder of Bright capital, Open Laboratory, Supersoft. No linkedin url.</p>	<p>光明资本、开放实验室、Supersoft 的创始人。 没有 linkedin 网址。</p>	
<p>Introduction of Core members with the position and LinkedIn.</p>	<p>CTO: Dr li, A computer PhD specializing in mathematics and algorithm research, with independent research achievements in blockchain security and performance, and comprehensive technical product development and practical abilities no linkedin url.</p> <p>Co-founder: Dr Bryan Lee, having proficiency in multiple languages and a background in government resources. Dr. Lee serves as a global ambassador for bit culture and a global evangelist for Openverse culture, aiming to connect with governments and business associations around the world and promote the implementation and application of Bitcoin securities. https://www.linkedin.com/in/drbyryanlee/</p>	<p>首席技术官：李博士，计算机博士，专注于数学和算法研究，在区块链安全和性能方面拥有独立研究成果，具有全面的技术产品开发和实践能力 没有 linkedin 网址。</p> <p>联合创始人：李博士，精通多种语言，有政府资源背景。李博士担任比特文化的全球大使和开放宇宙文化的全球传播者，旨在与世界各地的政府和商业协会建立联系，促进比特币证券的实施和应用。 https://www.linkedin.com/in/drbyryanlee/</p>	
<p>V Token Economics & Fundraising</p>			
<p>Please describe the utility of the project's native token.</p>	<p>Total supply: 200 Million. 10 million: founding team, with a linear release of 20 years after the main network is launched for 10 years; 20 million: Utopia Foundation, released linearly over 20 years after 10 years of main network launch; 30 million: Private institutions, including capital, media, and ordinary individuals, IDO will be immediately released; 40 million: Sovereign state reserves, with each sovereign state holding 1 million, to be released immediately upon accession;</p>	<p>总发行量：2 亿 1000 万：创始团队，主网上线 10 年后，分 20 年线性释放； 2000 万：Utopia 基金会，主网上线 10 年后，分 20 年线性释放； 3000 万：民间机构，包括资本、媒体、普通个人，IDO 立即释放； 4000 万：主权国家储备，每个主权国家 100 万，加入后立即释放； 1 亿：长期质押收益大约 30 年；</p>	

		100 million: Long term pledge income for approximately 30 years;						
The Main sources of Protocol revenue.	none							无
Tokenomics spreadsheet Links:	https://www.openverse.network/tokenomics/native_token						https://www.openverse.network/tokenomics/native_token	
<i>e.g. 0% unlocked at TGE with a cliff of 3 months and daily vesting schedule for a period of 24 months</i>	Token Allocation	Amount of Token	% of <i>Total Supply</i>	Unlock % of <i>This Allocation at TGE</i>	Cliff Period <i>(preferably in month)</i> <i>only number</i>	Vesting Period <i>(preferably in month)</i> <i>only number</i>	TGE % of <i>Total Supply</i>	
	<i>e.g. Advisory</i>	<i>0.43931b billion</i>	6%	0%	3	24	6%*0%	
	IDO	300M	15%	50%~100%	0	0	15%	
	FOUNDATION	200M	10%	0%	120	240	0	
	TEAM	100M	5%	0%	120	240	0	

		COUNTRY RESERVE	400M	20%	0	FOEVER	FOEVER	0	
		DPOS	1000M	50%	5.5%	0	0	2.75%	
		Total		100%				Unlock % TGE: 17.5 Total unlock % TGE+1M: 18% Total unlock % TGE+2M: 19% Total unlock % TGE+3M: 20%	
	Investment Stages								

Each Investment Stage

****This table should include all rounds of funding, from angel/seed round to public round.****

Valuation= The price of this round * Total token amount

Total Raised=The price of this round * Amount of tokens sold in this round

Release Schedule like: “xx% vesting on TGE, then xx months cliff, the rest monthly vest for xx months,xx% each month”

Round	Open to Close Date	Amount of Token	% of Total Supply	Price (\$)	Valuation (\$)	Money Raised (\$)	Vesting Schedule
SEED	2023.10~2023.10	1m	1%	1	200m	1m	<i>TGE%:0.5% Cliff Period:120 Vesting Period:240</i>
SEED	2024.1~2024.1	1m	2%	2	400m	2m	<i>TGE%:0.5% Cliff Period:120</i>

								<i>Vesting Period:240</i>	
		PUBLIC	2024.06~2025.03	30m	15%	2.05~3.5	550m	400m	<i>TGE%: Cliff Period: Vesting Period:</i>
Name All Investors for Each Round	SEED: BRIGHT CAPITAL, GRACE CAPITAL, Kmart Group Seed round1: www.brightcapital.org , projects. seed round2: https://finance.sina.com.cn/cj/2024-07-28/doc-incfsfxz9951853.shtml PUBLIC: Public Users	SEED: BRIGHT CAPITAL, GRACE CAPITAL, Kmart Group Seed round1: www.brightcapital.org , 请见 projects. seed round2: (媒体报道) https://finance.sina.com.cn/cj/2024-07-28/doc-incfsfxz9951853.shtml PUBLIC: IDO 面向普通用户							
VI IDO/IEO									
How will the funds raised during the IDO/IEO/Public Sale be used?	Core technology development Application layer technology product development Ecological project support Market Value Management	核心技术开发 应用层技术产品开发 生态项目支持 市场价值管理							
Please provide more details, if all funds	no	无							

	received are custodied by the third party.			
	Please provide the number of whitelist users and the time when tokens will be sent via smart contract, if having any whitelist registration procedure.	No smart contract.		无智能合约
VII Marketing Strategy & Community				
	Describe your Marketing Plan to reach targeted users of protocol.	Our main operational plan is to focus on open-source technology products. For example, open source wallets combined with OTC Dapps allow all users to use bitcurrencies and make payments through QR code scanning in their daily lives. For example, Superkit SAAS software can be deployed by enterprises on their own servers and various cloud modules can be installed, such as shopping malls, social networking, token applications, NFT applications, airdrops, option applications, etc., to leverage the advantages of bitsecurities. Apply token economy to corporate economic governance in a non fraudulent manner.		我们的主要运营计划是专注于开源技术产品。 例如，开源钱包与 OTC Dapps 相结合，允许所有用户在日常生活中使用比特币并通过二维码扫描进行支付。 例如，企业可以在自己的服务器上部署 Superkit SAAS 软件，并可以安装各种云模块，如购物中心、社交网络、代币应用程序、NFT 应用程序、空投、期权应用程序等，以利用比特证券的优势。以非欺诈的方式将代币经济应用于公司经济治理。
	Describe your	From the perspective of usage:		从使用的角度来看：

<p>Marketing Plan to attract crypto “token holders”.</p>	<p>Users can only pledge minerals, issue Bitcoin securities, and mint Bitcoin and private domain currencies through pledging, which may lead to users locking their positions or even more.</p> <p>From an economic perspective: Large scale staking reduces BTG liquidity and increases prices.</p> <p>From an image perspective: We hope to become the inheritors of Bitcoin culture and serve as a supplement to the practical use of Bitcoin. In addition, people's preference for the term 'gold',</p> <p>We will fully leverage these advantages.</p>	<p>用户只能质押矿产、发行比特币证券，并通过质押铸造比特币和私有域货币，这可能会导致用户锁定头寸甚至更多。</p> <p>从经济角度来看： 大规模质押降低了 BTG 的流动性并提高了价格。</p> <p>从图像的角度来看： 我们希望成为比特币文化的继承者，并作为比特币实际使用的补充。此外，人们对“黄金”一词的偏好，</p> <p>我们将充分利用这些优势。</p>	
<p>Name all your strategic partners</p>	<p>KCmart has 300000 users in eight Southeast Asian countries. Pallet has 1 million cryptocurrency users worldwide. Openverse has its own users and currently has over 10 language nodes promoting users in various countries, with approximately 50000 real coin holders.</p>	<p>KCmart 在八个东南亚国家拥有 30 万用户。 Pallet 在全球拥有 100 万加密货币用户。 Openverse 有自己的用户，目前有 10 多个语言节点在不同国家推广用户，大约有 5 万个真实硬币持有者。</p>	
<p>Any marketing support needed from us?</p>	<p>Everything. We need your help.</p>	<p>一切。 我们需要你的帮助。</p>	
<p>Links</p>	<p>Telegram Link: @OpenverseGlobal Medium Link: https://meidium.com/@OpenverseGlobal</p>	<p>Telegram Link: @OpenverseGlobal Medium Link: https://meidium.com/@OpenverseGlobal</p>	

		<p><i>Twitter Link: https://twitter.com/OpenverseGlobal</i></p> <p><i>Service: service@openverse.network</i></p> <p><i>Github Link: https://github.com/openlab-openos</i> <i>(open source):</i></p>	<p><i>Twitter Link: https://twitter.com/OpenverseGlobal</i></p> <p><i>Service: service@openverse.network</i></p> <p><i>Github Link: https://github.com/openlab-openos</i> <i>(open source):</i></p>	
	<p>Which area or country do community members mainly come from and which country or area will you mainly focus on building its community in the future?</p>	<p>80% of penverse members come from southeast Asia.</p> <p>and</p> <p>We are building nodes around the world to enable ordinary users to access the Openverse network.</p>	<p>Openverse 80%的成员来自东南亚。</p> <p>以及我们正在世界各地建立节点，使普通用户能够访问 Openverse 网络。</p>	
VIII Your Listing or Funding Plan				
	<p>Expected Timeline for listing for CEX</p>	<p>Feb, 2025</p>	<p>2025 年 2 月</p>	
	<p>Listing budget and tokens reserved for other marketing</p>	<p>1M Bitgold and 1M USDT</p>	<p>1M BTG and 1M USDT</p>	

	campaigns		
	Potential investment opportunity and the max allocation offered to our platform. Please specify which round. (optional)	Friendly and mutually beneficial, can be negotiated and discussed.	友好互利，可以协商讨论。
	Additional	<p>This overall budget, we don't want to be forced to trade on the exchange. We think it's great to have a well-known exchange.</p> <p>The cost is flexible.</p> <p>Additionally, we can establish a validator for your company (please visit: www.openverse.live) using your brand, which includes 100000 BTGs as part of the listing fee.</p> <p>Addendum:</p> <p>The key is that we will mainly focus on the application layer and need a CEX to support us.</p> <p>It is expected that in the future, our customers will all be traditional business owners, and in the short term, 3 to 5 million business owners will use token economy.</p>	<p>这总体预算，我们不想硬上交易而交易所，有一个知名交易所，我们就觉得很好。</p> <p>费用是弹性的。</p> <p>另外，我们可以为贵方建立一个 validator (请访问：www.openverse.live)，用贵方品牌，里面有 10 万枚 BTG 作为上市费用之一。</p> <p>补充：</p> <p>关键是我们接下来主要做应用层，需要一个 CEX 支持我们。</p> <p>预计在未来我们的客户都是传统的企业主，短期内会到 300~500 万企业主使用通证经济。</p>